
PROTOKÓŁ NR XXXVII/13  

Sesji Rady Gminy Gródek 

z dnia 30 grudnia 2013 r. 

 
Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady przed otwarciem obrad XXXVII Sesji Rady Gminy 

zwrócił się do obecnych osób o upamiętnienie minutą ciszy zmarłego pracownika Urzędu Gminy Cezarego 

Wojtkowskiego. „Odszedł od nas na zawsze świętej pamięci Cezary Wojtkowski, długoletni pracownik 

Urzędu Gminy, który pełnił waŜne funkcje. NieodŜałowany społecznik, od dziecka straŜak –ochotnik, 

następnie Prezes i Komendant Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Gródku. Działał takŜe w Zarządzie „Gryfa”        

i druŜynie unihokeja dziewcząt. Zawsze uśmiechnięty i skory do bezinteresownej pomocy. Czarku takim 

pozostaniesz w naszej pamięci” – dodał.  

Następnie Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXXVII Sesji Rady 

Gminy, przywitał Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy i Sołtysów oraz 

pozostałych zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 13 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach 

XXXVII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radna Ewa Stefania Bozik, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Włodzimierz Grycuk, 

7. Radny Jerzy Karpiuk, 

8. Radny Bronisław Kazberuk, 

9. Radny Andrzej Konończuk, 

10. Radna Nina Markiewicz, 

11. Radna Joanna Sołowiej, 

12. Radny Piotr Szutkiewicz, 

13. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 
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Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iŜ na stole protokolanta - Moniki Gościk 

wyłoŜone są protokoły obrad XXXIV i XXXV Sesji Rady Gminy. Przypomniał, Ŝe w trakcie dzisiejszej 

Sesji Radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ porządek obrad został 

przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wnioskował o dodanie w pkt. 4.i) „podjęcie uchwały w sprawie 

przyznania pierwszeństwa w nabyciu i wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej połoŜonej 

Gródku przy ul. Fabrycznej 6”. Sprawa omawiana była na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Gminy w dniu 23 grudnia 2013 r.  

 

Przewodniczący Rady poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie, zadając pytanie: 

„Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu 4.i)  podjęcie uchwały w sprawie przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu i wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej połoŜonej Gródku 

przy ul. Fabrycznej 6” 

 

Głosowało 13 radnych: 

Za – 12, przeciw – 1 (Radny W. Grycuk),  wstrzymujących się – 0. 

 

  W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe 

zaproponowane zmiany zostały wprowadzone do porządku obrad. Więcej Ŝadnych zmian i wniosków do 

porządku obrad nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zmianami, a następnie poddał 

go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych. 

Za – 13,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe porządek 

obrad XXXVII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r.;  

b) ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz określenia inkasentów 

i wynagrodzenia za inkaso;  
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c) zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół 

prowadzonych na terenie Gminy Gródek przez inne niŜ Gmina Gródek osoby prawne i osoby 

fizyczne oraz dla, innych niŜ Gmina Gródek, osób prawnych i osób fizycznych prowadzących 

inne formy wychowania przedszkolnego, a takŜe trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania;  

d) uchylenia uchwały w sprawie określenia jednostek budŜetowych, które gromadzą dochody 

własne, źródeł dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego tych dochodów, dokonywania w nim zmian oraz ich zatwierdzania;  

e) przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu 

drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2014 

r.;  

f) upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;  

g) Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku;  

h) planu pracy Rady Gminy Gródek na 2014 r.; 

i) przyznania pierwszeństwa w nabyciu i wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej 

połoŜonej Gródku przy ul. Fabrycznej 6. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

6. Sprawy róŜne.  

7. Przyjęcie protokołu obrad XXXV i XXXVI Sesji Rady Gminy.  

8. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym.  

 

(Na obrady dotarła radna Anna Petelska) 

 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz zapytał w jakim terminie naleŜy składać wnioski do Urzędu  

o usunięcie azbestu? 

 Lilia W araksa – Sekretarz Gminy odpowiedziała, Ŝe zainteresowani mieszkańcy powinni złoŜyć 

wniosek w terminie do 10 stycznia, natomiast Urząd ma czas do 31 stycznia na złoŜenie wniosku do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku.  
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 Radny Włodzimierz Grycuk w odniesieniu do realizowanego projektu „Internet szansą rozwoju 

mieszkańców Gminy Gródek” zaproponował aby dostępem do Internetu objąć takŜe świetlice wiejskie             

w Wiejkach i Bielewiczach. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe we wniosku o dofinansowanie ujęto świetlice  

w Mieleszkach i Słuczance, Gminne Centrum Kultury, Zespół Szkół w Gródku i Szkołę w Załukach ale 

jeŜeli zajdzie taka potrzeba, być moŜe w trakcie realizacji będzie moŜna wprowadzić pewne zmiany co do 

lokalizacji. 

 Radny Andrzej Konończuk zapytał czy na forum Związku Gmin Wiejskich Województwa 

Podlaskiego poruszany był temat obszarów Natury 2000 i dodatkowych środków finansowych dla gmin             

z tego tytułu oraz czy w ramach projektu internetowego zostaną utworzone ogólnodostępne punkty dostępu 

do Internetu tzw. „hot-spot”? 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe temat obszarów Natura 2000 był poruszany             

i przygotowany został wniosek do parlamentu o uwzględnienie subwencji dla gmin połoŜonych na tych 

obszarach. Natomiast jeŜeli chodzi o publiczny dostęp do Internetu to będzie on moŜliwy w punktach 

wcześniej wymienionych, czyli świetlicach, szkołach i GCK. 

Więcej Ŝadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja z pracy Wójta Gminy 

w okresie międzysesyjnym została przyjęta. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4a. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie zmian 

w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. został dostarczony radnym wraz  z materiałami na dzisiejsze obrady           

i był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 2013 r.  

 Renata Wysocka – Skarbnik Gminy przypomniała najwaŜniejsze zmiany w planie dochodów                

i wydatków budŜetu. Dodała, Ŝe zmiany głownie dokonane zostały na podstawie wniosku Dyrektora 

Zespołu Szkół w Gródku o zwiększenie planu wydatków bieŜących w celu zapewnienia ciągłości 

działalności Szkoły. 

 śadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. została podjęta. . 
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(Uchwała Nr XXXVII/264/13 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad.4b. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz określenia inkasentów                           

i wynagrodzenia za inkaso został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/265/13 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

 

Ad.4c. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie 

Gminy Gródek przez inne niŜ Gmina Gródek osoby prawne i osoby fizyczne oraz dla innych niŜ Gmina 

Gródek, osób prawnych i osób fizycznych prowadzących inne formy wychowania przedszkolnego, a takŜe 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady i był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 

2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  
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Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół 

prowadzonych na terenie Gminy Gródek przez inne niŜ Gmina Gródek osoby prawne i osoby fizyczne 

oraz dla innych niŜ Gmina Gródek, osób prawnych i osób fizycznych prowadzących inne formy 

wychowania przedszkolnego, a takŜe trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania została 

podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/266/13 w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy Gródek przez inne niŜ Gmina Gródek osoby prawne i 

osoby fizyczne oraz dla innych niŜ Gmina Gródek, osób prawnych i osób fizycznych prowadzących inne formy 

wychowania przedszkolnego, a takŜe trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu) 

 

Ad.4d. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie określenia jednostek budŜetowych, które gromadzą dochody własne, źródeł 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego tych dochodów, 

dokonywania w nim zmian oraz ich zatwierdzania został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady i był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 

2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia jednostek budŜetowych, które gromadzą dochody 

własne, źródeł dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego tych 

dochodów, dokonywania w nim zmian oraz ich zatwierdzania została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/267/13 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia jednostek budŜetowych, które 

gromadzą dochody własne, źródeł dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego tych dochodów, dokonywania w nim zmian oraz ich zatwierdzania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad.4e. 
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Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu drogami 

powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2014 r. został dostarczony 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

rady gminy w dniu 23 grudnia 2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu 

drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2014 r. została 

podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/268/13 w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na 

zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2014 r. 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

Ad.4f. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej została podjęta.  
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(Uchwała Nr XXXVII/269/13 w sprawie upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej  stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Ad.4g. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady i był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 

2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/270/13 w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu) 

 

Ad.4h. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie planu 

pracy Rady Gminy Gródek na 2014 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 2013 r. 

śadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 14,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2014 r. została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/271/13 w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2014 r. stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu) 
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Ad.4i. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

przyznania pierwszeństwa w nabyciu i wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej połoŜonej 

Gródku przy ul. Fabrycznej 6 został dostarczony radnym na dzisiejsze obrady i sprawa była omawiana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 23 grudnia 2013 r. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy – „uchwała została przygotowana w oparciu o wniosek Geest Sp. 

z o. o. z dnia 28 października 2013 r. Firma zwraca się z prośbą o nabycie nieruchomości w drodze 

pierwszeństwa zakupu w celu umoŜliwienia rozbudowy zakładu i poszerzenia działalności. Na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych rady gminy Pan Ryszard Majoch – Prezes Zarządu firmy Geest przedstawił 

uzasadnienie i plany rozwoju. Myślę, Ŝe powinniśmy jako władze gminy iść w kierunku umoŜliwiania 

warunków do powstawania nowych miejsc pracy i jak wiemy w tym zakładzie w sposób ciągły 

zatrudnionych jest ok. 30 osób i są realne szanse na dalszy rozwój. UwaŜam, Ŝe negatywna decyzja w tym 

zakresie moŜe powodować, Ŝe zakład przestanie funkcjonować i proponuję dać moŜliwość zakupu 

nieruchomości w ramach pierwokupu po cenie określonej przez rzeczoznawcę. Podjęcie przedmiotowej 

uchwały umoŜliwi podjęcie odpowiedniej procedury w celu zbycia nieruchomości” – wyjaśnił.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz dodał, Ŝe moŜemy być rozczarowani kwotą uzyskaną ze 

sprzedaŜy i mieć w związku z tym wątpliwości, bo jak wiadomo firma poniosła pewne nakłady na 

przystosowanie budynku do prowadzonej działalności, które teraz obniŜą cenę nieruchomości.  

Radny Piotr Szutkiewicz dodał, Ŝe osoba która prowadzi działalność od 10 lat i zatrudnia ponad 30 

osób wydaje się być wiarygodnym przedsiębiorcą i posiada ustabilizowaną pozycję na rynku. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady oraz Radny Andrzej Konończuk równieŜ uznali, iŜ 

naleŜy umoŜliwi ć sprzedaŜ budynku na rzecz obecnego dzierŜawcy. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił równieŜ plany rozwiązania problemu                              

z przepełnionymi grupami w Przedszkolu Samorządowym w Gródku. Wyjaśnił, iŜ ponowne przeniesienie 

przedszkola do budynku określonego w uchwale wiązałoby się ogromnymi kosztami remontu i ponownego 

przystosowania do potrzeb przedszkolaków. Natomiast dobrym rozwiązaniem będzie przeniesienie 

sześciolatków do Zespołu Szkół w Gródku. W niedalekiej przyszłości planowana jest teŜ rozbudowa 

Urzędu Gminy i wówczas w budynku Przedszkola zwolnią się pomieszczenia w tej chwili wykorzystywane 

przez Urząd Stanu Cywilnego.   

Więcej Ŝadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Za – 13,         przeciw – 1 (radny W. Grycuk),    wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu i wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 

zabudowanej połoŜonej Gródku przy ul. Fabrycznej 6 została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVII/272/13 w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu i wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 

nieruchomości zabudowanej połoŜonej Gródku przy ul. Fabrycznej 6 stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Ad.5. 

 

Radny Grzegorz Borkowski - „dlaczego w OSP zwolniono kierowcę? – zapytał. Dodał, Ŝe przed 

wypowiedzeniem umowy trzeba takie sprawy omówić na zebraniu. Obecnie efekt będzie taki, Ŝe po 

zakończeniu okresu wypowiedzenia jednostka OSP Bobrowniki zostanie bez kierowcy  i tak naprawdę 

jednostka zostanie uziemiona na miejscu, bo nie będzie miała uprawnionej osoby do kierowania pojazdem 

straŜackim    

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe na ostatnim zebraniu sprawozdawczo-

wyborczym, które odbyło się na początku 2013 r., z udziałem kierownictwa Komendy Miejskiej 

Państwowej StraŜy PoŜarnej udział wzięły zaledwie 3 osoby. Jest to sytuacja, która nie powinna mieć 

miejsca i przynosi wstyd dla jednostki. Dodatkowo obecny kierowca nie był w stanie pełnić powierzonych 

obowiązków, ze względu na wykonywanie na co dzień innej pracy poza miejscem zamieszkania. OSP               

w Bobrownikach została takŜe wykreślona z Krajowego Systemem Ratowniczo-Gaśniczego. W najbliŜszym 

czasie trzeba będzie zorganizować spotkanie w celu uzyskania wiedzy czy istnieje inne rozwiązanie               

i zatrudnienie innej osoby z odpowiednimi uprawnieniami.  

Radny Grzegorz Borkowski dodał, Ŝe nie moŜna danej jednostki OSP oceniać po tym ile osób 

przychodzi na zebrania a naleŜy brać pod uwagę sprawność bojową.   

„Placówka OSP Bobrowniki wg mojej oceny jest potrzebna. W tamtych rejonach mamy do 

czynienia z duŜymi połaciami drzewostanu sosnowego, który jest szczególnie naraŜony na zarzewie poŜaru. 

Pracę tej jednostki i jej współpracę ze słuŜbami leśnymi oceniam bardzo dobrze.” – dodał Radny 

Włodzimierz Grycuk.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz podjął temat kursowania autobusów do takich miejscowości 

jak Zubki czy Zubry. Zaproponował aby podjąć rozmowy z przewoźnikiem dotyczące uruchomienia 

autobusu przynajmniej raz w tygodniu.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe w momencie zawieszenia kursów przez 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej postaraliśmy się rozwiązać ten problem i z większości 

miejscowości moŜna dojechać bez problemu do Gródka, m.in. z Bobrownik gdzie uruchomione zostały aŜ  

2 kursy. W rozmowach z firmą Voyager zaproponowaliśmy aby raz w tygodniu został uruchomiony kurs            

z miejscowości, o których mówi Radny Cimochowicz i zaproponowaliśmy wysokość dopłaty w takiej 

samej kwocie jak w przypadku innych tras jednak uzasadnieniem firmy jest zły stan dróg. 

  Radna Ewa Stefania Bozik złoŜyła wniosek aby inwestycje zrealizowane przez Gminę                       

w ostatnich latach poddać kontroli. Na wyremontowanym moście w Królowym Moście deski zaczęły gnić                         
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i naleŜałoby to sprawdzić i je zabezpieczyć przed dalszą degradacją. Zwróciła teŜ się do sołtysów                       

o zwracanie uwagi mieszkańcom wyrzucającym śmieci przy drogach i innych tego typu miejscach. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe mosty poddawane są regularnym kontrolom 

zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Radny Włodzimierz Grycuk dodał, Ŝe „inwestycje realizowane były w oparciu o przepisy ustawy 

Prawa zamówień publicznych, prawa budowlanego i na wszystkie inwestycje była udzielana gwarancja i 

regularnie naleŜałoby wykonywać przeglądy gwarancyjne.” 

Przypomniał równieŜ o przejętym budynku po dworcu w Zubkach. „Na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych rady gminy Pani Mirosława Gościk – inspektor Urzędu poinformowała nas, Ŝe budynek ten został 

zdewastowany” – powiedział i zapytał jakie kroki podjęto w celu znalezienia sprawcy. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe przed przejęciem budynku dokonano jego 

oględzin i jego stan był dobry, natomiast w między czasie gdy dokonywano procedur przejmowania 

budynku doszło do tych zniszczeń i w tym czasie właścicielem było jeszcze PKP. Sprawa została zgłoszona 

na Policję jednak bez większych efektów i sprawcy nie odnaleziono. 

 „W administracji rządowej trwają prace nad ustaleniem ryczałtu sołtysowego, czyli zapewnienie dla 

demokratycznie wybranego sołtysa przez władze gminy wynagrodzenia za pracę w wysokości 750 zł 

miesięcznie” – poinformował Radny Włodzimierz Grycuk i zwrócił się z pytaniem do Wójta czy te 

informacje są prawdziwe.  

 Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odpowiedziała, Ŝe „w Sejmie trwają prace nad zmianą ustawy  

o samorządzie gminnym i m.in. mówi się o innym statusie sołtysów. Co prawda nie słyszałam tam                      

o wynagrodzeniu w takiej kwocie ale jest propozycja aby sołtysi wydawali w jakimś zakresie decyzje 

administracyjne. Zaproponowano duŜe zmiany co do działania rady gminy, m.in. głosowanie imienne, inny 

sposób przygotowywania uchwał, gdzie niektóre uchwały będą musiały być poddane pod dyskusję 

publiczną oraz wiele innych zmian. Na chwilę obecną nie wiadomo dokładnie jakie zmiany i w jakim 

zakresie wejdą w Ŝycie.” 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz zaproponował w celu zapobiegnięcia dalszej dewastacji 

budynku w Zubkach aby jedno mieszkanie przystosować do potrzeb mieszkania socjalnego i przyznać 

rodzinie, która by jednocześnie sprawowała nadzór nad budynkiem. Dodał, Ŝe w budŜecie na 2014 r. 

naleŜałoby zabezpieczyć środki finansowe na wykopanie studni przy budynku aby moŜna było wykonać 

podłączenie do bieŜącej wody. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe samo wykopanie studni nie wystarczy                     

w momencie gdy inspektor nadzoru budowlanego nie zezwoli na uŜytkowanie budynku ze względu na jego 

zły stan techniczny. 

Radny Andrzej Konończuk odniósł się do planowanej modernizacji ulic w Gródku w roku 2014 r. 

i zapytał czy mieszkańcy mogą uzyskać w Urzędzie informacje na temat projektów technicznych czy np. 

wjazd na ich posesje został uwzględniony do przebudowy i ewentualnie wnieść jakieś uwagi? Podziękował 

równieŜ za upamiętnienie rocznicy zbrodni we wsi Popówka. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe projekty są dostępne i zainteresowani 

mieszkańcy mogą się z nimi zapoznać. 
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Radny Andrzej Konończuk poruszył równieŜ kwestie praw miejskich dla Gródka. „Sprawa była 

juŜ poruszana niejednokrotnie ale trochę ucichła i odnoszę wraŜenie, Ŝe pozostanie bez zmian. Podczas 

rozmów z mieszkańcami pojawiają się takie pytania: „co my na tym zyskamy?”. W zasadzie chyba nic nie 

zyskamy i nic nie stracimy. Dla mnie, mieszkańca w podeszłym wieku nie ma znaczenia czy mieszkam na 

wsi czy w mieście ale dla młodzieŜy moŜe to mieć duŜe znaczenie. Otoczeni jesteśmy miastami i wydaje mi 

się, Ŝe odzyskanie praw miejskich jesteśmy winni dla swoich przodków i historii.” 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe w ostatnim czasie nie było takiej inicjatywy aby 

podjąć działania w celu odzyskania praw miejskich. 

Radny Bronisław Kazberuk zwrócił się do Wójta o przybliŜenie tematu remontu drogi Kuchmy – 

Podozierany – Jałówka. Dodał, Ŝe droga jest w bardzo złym stanie i jej remont byłby zasadny.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe Burmistrz Michałowa wystąpił do Urzędu                     

z wnioskiem o współfinansowanie remontu przedmiotowej drogi, której odcinek o długości 1,9 km 

połoŜony jest w naszej Gminie, natomiast większa część drogi ok. 9 km leŜy w gminie Michałowo i część 

naleŜy tez do Powiatu Białostockiego. Gmina Michałowo chce złoŜyć wniosek o dofinansowanie 

przedmiotowej drogi ze środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Gmina razem                

z Powiatem miałyby wystąpić w charakterze partnerów i partycypować w kosztach remontów swoich 

odcinków. Przygotujemy odpowiedź, Ŝe wstępnie jesteśmy zainteresowani realizacją inwestycji, natomiast 

właściwa decyzja zostanie podjęta przez radnych gdy poznamy koszty zrealizowania inwestycji. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz uznał, Ŝe remont drogi Wiejki – Zubry jest waŜniejszy. 

„Droga łączy wiele miejscowości i występuje na niej większe natęŜenie ruchu niŜ na drodze do Jałówki.” – 

dodał. 

Więcej Ŝadnych spraw w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

Ad.6. 

 

Katarzyna Rogacz  - sołtys sołectwa Pieszczaniki zgłosiła potrzebę podsypania Ŝwirem drogi w 

Pieszczanikach. 

Jan Bilkiewicz – sołtys sołectwa Bobrowniki podziękował StraŜy Granicznej i Policji za 

skuteczne podjęcie działań w celu przejezdności skrzyŜowania w Bobrownikach. Jako Prezes OSP 

Bobrowniki poinformował, Ŝe jednostka nie otrzymała pisma o wykreśleniu z Krajowego Systemu 

Ratowniczo-Gaśniczego. Wniosek o wykreślenie złoŜony został dlatego, Ŝe nie jesteśmy w stanie spełnić 

narzuconych wymogów pod względem sprzętowym i osobowym.  

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odczytała pisma Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w 

Białymstoku w sprawie analizy oświadczeń majątkowych wraz z odpowiedzią Wójta Gminy Gródek w tej 

sprawie.  

 

(Pismo Naczelnika II Urzędu Skarbowego z dnia 29.10.2013 r., pismo Wójta Gminy Gródek a dnia 22.11.2013 r. 

oraz pismo Naczelnika II Urzędu Skarbowego z dnia 29.10.2013 r. stanowią kolejno załączniki nr 15,16 i 17 do 

protokołu) 
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 Więcej Ŝadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.7.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady  poinformował, iŜ Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag 

do udostępnionych na stole protokolanta protokołów XXXV i XXXVI Sesji Rady Gminy.  

W związku z powyŜszym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXV/13 Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 

października 2013 r.” 

 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw – 0 ,  wstrzymujących się – 0. 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXVI/13 Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 26 listopada 

2013 r.” 

 

Głosowało 14 radnych. 

Za – 14,  przeciw – 0 ,  wstrzymujących się – 0. 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe protokoły 

XXXV i XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęte, a następnie zostanie podpisane. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady  stwierdził, Ŝe porządek obrad XXXVII Sesji Rady 

Gminy został wyczerpany.  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym Rady Gminy oraz wszystkim 

uczestnikom dzisiejszej Sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając: „Zamykam obrady XXXVII Sesji 

Rady Gminy Gródek.” 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 30), wymienione poniŜej: 

Nr 1 Projekt porządku obrad (kart – 2), 

Nr 2 lista obecności radnych (kart - 1), 

Nr 3 lista obecności sołtysów (kart – 2), 

Nr 4 lista obecności zaproszonych gości (kart – 1), 

Nr 5 informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart -7), 

Nr 6 uchwała Nr XXXVII/264/13 (kart – 9), 

Nr 7 uchwała Nr XXXVII/265/13 (kart - 1), 

Nr 8 uchwała Nr XXXVII/266/13 (kart - 3), 



 14 

Nr 9 uchwała Nr XXXVII/267/13 (kart - 1), 

Nr 10 uchwała Nr XXXVII/268/13 (kart - 1), 

Nr 11 uchwała Nr XXXVII/269/13 (kart - 1), 

Nr 12 uchwała Nr XXXVII/270/13 (kart - 2), 

Nr 13 uchwała Nr XXXVII/271/13 (kart - 2), 

Nr 14 uchwała Nr XXXVII/272/13 (kart - 1), 

Nr 15 pismo Naczelnika II US w Białymstoku z dn. 29.10.2013 r. (kart – 1), 

Nr 16 pismo Wójta Gminy Gródek z dn. 22.11.2013 r. (kart – 2), 

Nr 17 pismo Naczelnika II US w Białymstoku z dn. 12.12.2013 r. (kart – 1). 

 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


